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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Még mindig így gondolja?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Pár napja megtudtuk, hogy minden ígéretük ellenére egy százalékot sem csökkent az orbáni infláció
februárról  márciusra.  Mielőtt  diadalmenetet  rendeznének  maguknak  az  adatok  miatt,
megjegyezném,  hogy  ez  még  a  gazdasági  szakértők  elvárásaitól  is  jócskán  elmaradt,  és  egyre
valószínűbb, hogy nem sikerül elérni a korábban megígért egyszámjegyű inflációs célt az év végére.

Ha ez nem lenne elég, egyes elemzők már arról beszélnek, a márciusi adatok alapján nem biztos,
hogy  láttuk  még  az  orbáni  infláció  csúcsát.  Önök  az  év  elején  megígérték,  hogy  decemberre
egyszámjegyű lesz az infláció, azonban ahhoz már most érdemi javulásnak kéne látszódnia. Nem
gondolja, hogy elég nevetséges Brüsszelre és a szankciókra mutogatni, miközben Európa jelentős
részében  már  most  csak  egyszámjegyű  a  drágulás?  Még  a  háborúval  sújtott  Ukrajnában  sem
drágulnak  olyan  mértékben  az  élelmiszerek,  mint  nálunk!  Miniszter  úr,  meddig  kell  még
emelkedniük az áraknak, hogy belássák, hogy baj van és tegyenek is valamit?

Kétség sem férhet  hozzá,  az  Önök elhibázott  gazdaságpolitikája  a  felelős  az  orbáni  inflációért,
Önök miatt már az alapvető élelmiszereket sem merik a kosárba rakni az emberek, mert félnek, mi
vár rájuk a kasszánál. Látszik, hogy mostanra teljesen elvesztették a kontrollt az ország felett, és
amíg Önök vannak hatalmon, nem is lesz itt semmi változás. Amíg Önök vannak hatalmon, velünk
marad az orbáni infláció és a történelmi élelmiszerdrágulás, ezért mára az Árnyékkormány maradt
Magyarország egyetlen reménye arra, hogy újra megfizethető legyen a bevásárlás.

Kérdezem Miniszter urat:

A márciusi adatok fényében még mindig fenntartja, hogy év végére egyszázalékos lesz az infláció?
Mikorra várható, hogy végre tesznek is valamit, és csökkeni fog a drágulás?



Várom válaszát!
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